逸昌科技股份有限公司

環境保護及安全與健康政策

- 1. 本公司承諾持續改善供應鏈活動,降低對環境和自然資源的不利影響,以符合 法令規定和客戶的期望。
- 2. 建立健全的環境保護及安全與健康管理系統。
- 3. 透過強化教育訓練、潛在風險評估並採行必要矯正/預防措施、以及定期內部稽核以持續改善績效。
- 4. 積極與環境保護及安全與健康有關的員工、供應商與承包商,溝通善盡企業社 會責任的重要性。

ETREND Hightech Corp.

Environmental Safety and Health (ESH) Policy

- 1. ETREND commits to continual improvement of its supply chain activities, reducing adverse effects on the environment and natural resources, consistently complies with applicable regulations, customers, and community requirements.
- 2. Develop a sound ESH management system.
- 3. Reinforce employee education and training, proceed with potential risk assessment and take necessary corrective/preventive actions, as well as periodically internal audit to ensure continuous improvement.
- 4. Communicate aggressively with all of the employee, suppliers, and subcontractors in ETREND ESH system regarding corporate social responsibility.